

異文人文學報

第六十六期

目 次

主題論文：語言生態的重現與流變

- 雙/三語能力、老化與認知控制關係之探究

——以語言產出速度、說溜嘴頻率及自我修復次數為例 ······ 許秀玲 ····· 1

一般論文

- 「鬼神之罰必勝之」——《墨子》鬼神觀的重構與再反思 ······ 王介成 ····· 45
- 從巡查到課長——宇野英種的「理蕃之道」(1896-1923) ······ 吳政憲 ····· 81
- 倫敦味覺生活——吳爾芙與理察森小說中的飲食經驗與食物地景 ······ 葉雅茹 ····· 145
- Coleridgean Organicism and Buddhist Interbeing ······ 許惠芬 ····· 165

附錄

- 徵稿簡約
- 撰稿格式

Chung Hsing Journal of the Humanities

Vol. 66

March 2021

Contents

Special Issue: The (Re)emergence Variation of Language Ecology

- Hsiu-ling Hsu** Bilingualism, Trilingualism, Aging, and Cognitive Control: Evidence from the Speech Speed, Slips of the Tongue, and Self-repairs 1

Articles

- Chieh-Cheng Wang** The Punishments from Ghosts and Spirits Cannot Be Evaded: Reconstruction and Rethinking of the Concept of Ghosts and Spirits in *Mozi* 45
- Cheng-hsien Wu** Between a Constable and a Section Chief: Uno Hidekazu's Recipe for Aboriginal Administration (1896-1923) 81
- Ya-ju Yeh** London Taste: Dining Experience and Foodscape in Virginia Woolf and Dorothy Richardson's Writings 145
- Hui-fen Hsu** Coleridgean Organicism and Buddhist Interbeing 165

Appendices

- Guidelines for contributors
Style sheet